
 

. ПРОТОКОЛ № 77 

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради 

 

від 18.12.2018 року 

 

Присутні: 

Р.Курчик – голова комісії.  

О.Жуковська – заступник голови комісії.  

В.Тюска – член комісії  

ТДемко – член комісії. 

Б.Пристай – член комісії.  

Т.Городиський – секретар комісії. 

 

Запрошені:  

О.Савран – начальник фінансового управління. 

А.Янів – директор КП «Комбінат міського господарства». 

В.Кулинич – депутат Стебницької міської ради. 

О.Мицак – член виконавчого комітету Стебницької міської ради. 

Р.Москалик – директор департаменту міського господарства. 

Т.Бачинський – начальник відділу економіки. 

 

Відсутні:  

О.Скірко – член комісії.  

М.Шеремета – член комісії.  

Порядок денний: 

          1. Розгляд звернення щодо звільнення від сплати податку на нерухоме 

майно на об’єкт,  який  знаходиться  за адресою   м. Дрогобич,    

вул. С.Бандери, 8.  

Доповідач – представник інтересів – О.Ковба. 



 

.           2. Розгляд звернення представників Стебницької міської ради щодо 

виділення субвенції з міського бюджету м. Дрогобича на капітальний ремонт 

дороги по вул. В.Іваника м. Стебник. 

          Доповідач - представники Стебницької міської ради. 

         3. Розгляд листа щодо внесення змін в бюджет розвитку міста на 2018 

рік. 

          Доповідач – начальник КП «Управління капітального будівництва» - 

В.Бохонок. 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

енергозбереження для населення міста Дрогобича на 2019-2020 роки». 

Доповідач – директор департаменту міського господарства – 

Р.Москалик. 

5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Заходи 

запобігання та ліквідації  надзвичайних ситуацій та наслідків  стихійного лиха 

в м. Дрогобич на 2019 рік».  

Доповідач – директор департаменту міського господарства – 

Р.Москалик. 

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Утилізація 

відходів у м. Дрогобичі на 2019р.». 

Доповідач – директор департаменту міського господарства – 

Р.Москалик. 

7.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Організація 

підготовки проведення святкування культурно-масових заходів та інша 

діяльність у сері ЖКГ у м. Дрогобичі на 2019р.». 

Доповідач – директор департаменту міського господарства – 

Р.Москалик. 

8.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми благоустрою 

м. Дрогобича на 2019 рік». 

Доповідач – директор департаменту міського господарства – 

Р.Москалик. 

 



 

. 9. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми соціально-

економічного розвитку міст Дрогобича та Стебника на 2019 рік». 

Доповідач – начальник відділу економіки – Т.Бачинський. 

10. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Положення про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів, затвердженого рішенням 

Дрогобицької міської ради від 31.05.2018 №1247 «Про затвердження про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів». 

Доповідач – начальник відділу економіки – Т.Бачинський. 

11. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2018 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

12. Розгляд проекту рішення «Про затвердження розпоряджень міського 

голови про внесення змін в міський бюджет м. Дрогобича на 2018 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок 

денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» -0; «утримались» - 0. 

 

          1. Розгляд звернення щодо звільнення від сплати податку на нерухоме 

майно на об’єкт,  який  знаходиться  за адресою   м. Дрогобич,    

вул. С.Бандери, 8.  

СЛУХАЛИ:  О.Ковбу,  яка звернулася  з проханням щодо звільнення 

від сплати податку на нерухоме майно на об’єкт, який знаходиться в 

аварійному стані та не придатне для експлуатації за адресою м. Дрогобич, 

вул. С.Бандери, 8.  Додала, що є Акт обстеження та перевірки від 17.12.2018 

року,  згідно якого стан приміщення на момент проведення обстеження не є 

придатним для ведення підприємницької діяльності та потребує ремонтно-

відновлювальних робіт, підведення комунікацій (електроенергія, вода, 

тепло). 



 

. СЛУХАЛИ:  Начальника відділу економіки – Т.Бачинського, який 

додав, що по даному питанню зверталися  до Головного управління ДФС у 

Львівській області, які надали відповідь, що відповідно до п. 266.2.2 «г» 

пункту 266.2 статті 266 ПКУ не є об’єктом оподаткування житлова 

нерухомість непридатна для проживання, у тому числі у зв’язку з аварійним 

станом, визнана такою згідно з рішенням сільської, селищної, міської ради 

або ради об’єднаної територіальної громади, що створена згідно із законом та 

перспективним планом формування територій громад. Також відповідно п.п. 

12.3.7 пункту 12.3 статті 12 ПКУ не дозволяється сільським, селищним, 

міським радам та радам об’єднаних територіальних громад, що створені 

згідно із законом та перспективним планом формування територій громад, 

встановлювати індивідуальні пільгові ставки місцевих податків та збрів для 

окремих юридичних та фізичних осіб – підприємців і фізичних осіб або 

звільняти їх від сплати таких податків та зборів.  

СЛУХАЛИ: О.Жуковську, яка надала пропозицію звернутися до 

Фіскальної служби щодо роз’яснення суто по нежитловій нерухомості.  

СЛУХАЛИ: О.Хруща, який підтримав пропозицію О. Жуковської та 

звернувся з проханням до відділу економіки розробити відповідне рішення 

по даному питанню, яке винести на наступне пленарне засідання. 

О.Жуковська заперечила щодо розроблення відповідного рішення, 

оскільки питання не до кінця вивчене.  

ВИРІШИЛИ: Взяти вищенаведену інформацію до відома та винести 

дане питання на розгляд ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

          2. Розгляд звернення представників Стебницької міської ради щодо 

виділення субвенції з міського бюджету м. Дрогобича на капітальний ремонт 

дороги по вул. В.Іваника м. Стебника.  

             СЛУХАЛИ:  Представників Стебницької міської ради, які звернулися з 

проханням виділення коштів з міського бюджету м. Дрогобича на 

капітальний ремонт дороги по вул. В.Іваника м. Стебника. 



 

.           СЛУХАЛИ:  Голову комісії - Р.Курчика, який наголосив, що дане 

питання прийняте до уваги і буде позитивно вирішене у 2019 році. 

ВИРІШИЛИ: Взяти вищенаведену інформацію до уваги та  

підтримати пропозицію голови комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

         3.  Розгляд листа щодо внесення змін в бюджет розвитку міста на 2018 

рік. 

             СЛУХАЛИ:  Начальника КП «Управління капітального будівництва» - 

В.Бохонка, який звернувся з проханням внесення змін, а саме з об’єкта 

«Будівництво дороги від вул. П.Орлика до вул. Паркової в м. Дрогобичі 

Львівської області» на «Реконструкцію площі Ринок в м. Дрогобичі 

Львівської області». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний перерозподіл. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми 

енергозбереження для населення міста Дрогобича на 2019-2020 роки». 

             СЛУХАЛИ:  Директора департаменту міського господарства – 

Р.Москалика, який представив даний проект рішення. Підкреслив, що метою 

даної Програми є зменшення споживання паливно-енергетичних ресурсів 

населенням міста Дрогобича через стимулювання впровадження 

енергозберігаючих заходів і відшкодування з міського бюджету різниці між 

процентною ставкою кредитно-фінансової установи та відсотком, 

відшкодованим обласним бюджетом (15 %), але не більше 10% за наданими 

кредитами на цілі, які забезпечують енергозбереження.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

. 5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Заходи 

запобігання та ліквідації  надзвичайних ситуацій та наслідків  стихійного лиха 

в м. Дрогобич на 2019 рік». 

  СЛУХАЛИ:  Директора департаменту міського господарства – 

Р.Москалика, який підкреслив, що метою даного проекту є запобігання та 

ліквідація надзвичайних ситуацій, в тому числі забезпечення наявності у 

міському матеріальному резерві матеріалів, необхідних для оперативної 

ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій, проведення невідкладних 

відновлювальних робіт, здійснення запобіжних заходів у разі виникнення 

надзвичайних ситуацій. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

6. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Утилізація 

відходів у м. Дрогобичі на 2019р.». 

СЛУХАЛИ:  Директора департаменту міського господарства – 

Р.Москалика, який підкреслив, що даний проект рішення спрямований на 

закупівлю контейнерів для збору твердих побутових відходів.  

СЛУХАЛИ: В.Тюску – члена комісії, який звернувся до Р.Москалика 

щодо роздільного збору сміття.  

 Р.Москалик доповів, що ці кошти можна використовувати і для 

роздільного сміття. Додав, що на наступний рік оголошується конкурс щодо 

вивозу сміття. Умови конкурсу ще до кінця не відомі. Можливо і юридична 

особа, яка виграє тендер,  буде облаштовувати майданчики своїми 

контейнерами для роздільного сміття.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

7.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми «Організація 

підготовки проведення святкування культурно-масових заходів та інша 

діяльність у сері ЖКГ у м. Дрогобичі на 2019р.». 



 

.   СЛУХАЛИ:  Директора департаменту міського господарства – 

Р.Москалика, який представив даний проект рішення. Основними завданнями 

Програми є монтаж та демонтаж новорічної міської ялинки та гірлянд, міської 

сцени. Додав, що проведення робіт з приєднання житлових будинків до 

електричних  мереж  дасть  можливість  недопущення фінансових втрат для   

КУ «ЖЕО»,ОСББ, ЖБК та здійснення контролю за спожиту електроенергію 

кожної індивідуальної квартири. Загальний обсяг фінансових ресурсів для 

реалізації програми становить 350,0 тис.грн.   

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

8.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми благоустрою 

м. Дрогобича на 2019 рік». 

  СЛУХАЛИ:  Директора департаменту міського господарства – 

Р.Москалика,  який висвітлив основні завдання  по виконанню робіт по 

благоустрою міста у 2019 році, це: відшкодування витрат КП «Комбінат 

міського господарства» (утримання доріг у зимовий та літній період, дитячих 

майданчиків, міських кладовищ, фонтану, мереж зовнішнього освітлення, 

квітників, ліквідацію стихійних сміттєзвалищ, захоронення невідомих осіб, 

встановлення та ремонт дорожніх знаків, розмітка вулиць та ін.). 

СЛУХАЛИ: Т.Демка – члена комісії, який наголосив, що даний проект 

рішення потрібно роздати для вивчення. Наголосив, що це дуже серйозне 

питання і на даний час не готові розглядати проект рішення. Надав 

пропозицію розіслати даний проект на електронну адресу депутатам. 

СЛУХАЛИ: Р.Москалика, який підкреслив, що на сьогодні склалася 

критична ситуація зі сміттям і оголошується тендер на послуги вивезення та 

утилізацію сміття, а що стосується прибирання вулиць тендер також буде 

оголошено.  

Вважає, що КП «КМГ» має повне право взяти участь у тендері і 

продовжити надавати дані послуги. Однак, послуги потрібно надаватися  



 

. більш якісніше. Прибирання вулиць планується розмежувати на механічний та 

машинний спосіб. 

СЛУХАЛИ: В.Тюску, який підкреслив, що підприємство, яке виграє 

тендер, виконавши половину своїх робіт, має право відмовитися від надання 

послуг, а також  жодної юридичної відповідальності не несе. Щоб ми потім не 

шкодували,  довівши КП «КМГ» до банкрутства. 

Р.Москалик запевнив, що  юридична особа, яка виграє тендер, не зможе 

відмовитись від своїх функцій, оскільки договір укладання буде складено 

правильно з юридичної точки зору і будуть накладатися на дане підприємство 

штрафні санкції. 

СЛУХАЛИ: О.Хруща, який  наголосив, що дане підприємство йому не 

байдуже, оскільки воно діє дуже давно ще під назвою «Комбінат комунальних 

підприємств». Підкреслив, що хотів би дану назву повернути підприємству. 

Давно там було тепличне господарство, готельні та  ритуальні послуги, 

токарний цех, транспортна дільниця та ін. В роки незалежності підприємство 

практично було зруйноване. Звернувся до усіх присутніх, щоб не дозволити 

зруйнувати дане підприємство до кінця, щоб не ризикувати містом аж 

настільки. Не усувати повністю дане підприємство від виконання тих робіт, 

яких воно на сьогодні виконує. Додав, що якщо йти дорогою, що пропонує 

департамент міського господарства, то це призведе до банкрутства.  

СЛУХАЛИ: А.Яніва, який довів до відома, що відбулася  профільна 

комісія, на якій вирішено 9 пункт даного проекту рішення перенести до 

функцій КП «КМГ». Також звернувся з проханням щодо повного відновлення 

даного підприємства, оскільки всі вулиці, парки, сквери та дороги знаходяться 

на балансі КП «КМГ». 

Р.Москалик підкреслив, що КМГ має повне право брати участь у 

тендері. Єдина умова тендеру це залучення автоматичного прибирання, 

механізованого (застосування машин, пилососів).   

ВИРІШИЛИ: Даний проект рішення залишити на доопрацювання. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

. 9. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми соціально-

економічного розвитку міст Дрогобича та Стебника на 2019 рік». 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу економіки – Т.Бачинського, який 

представив даний проект рішення.  Підкреслив, що дана програма 

розроблялася з метою проведення аналізу тенденцій розвитку основних 

галузей господарського комплексу м. Дрогобича та Стебника, створення умов 

для сталого зростання економіки на засадах ринкових механізмів з 

урахуванням державних пріоритетів. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

10. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Положення про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів, затвердженого рішенням 

Дрогобицької міської ради від 31.05.2018 №1247 «Про затвердження про 

нарахування та сплату місцевих податків та зборів». 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу економіки – Т.Бачинського, який 

представив даний проект рішення. Додав, що з метою забезпечення 

максимального надходження коштів до міського бюджету, відповідно до змін  

Податкового Кодексу України вносяться зміни у п.3.3.5 даного Положення за 

земельні ділянки, надані для залізниць у межах смуг відведення, ставка 

податку становить 1% від їх нормативної грошової оцінки, а ставка податку 

для лісових земель 0,1 % від їх нормативної грошової оцінки, а ставка для 

туристичного збору встановлюється за кожну добу тимчасового розміщення 

особи у місцях проживання (ночівлі) у розмірі 0,5 % для внутрішнього 

туризму та 2 % для в’їзного туризму від розміру мінімальної заробітної плати, 

встановленої законом на 1 січня  звітного року, для однієї особи за одну добу 

тимчасового розміщення. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 



 

. 11. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2018 рік». 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

ознайомила з проектом даного рішення. Представила перелік об’єктів, видатки 

на які у 2018  році будуть проводитись за рахунок коштів бюджету розвитку 

(додаток №4 ). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

12. Розгляд проекту рішення «Про затвердження розпоряджень міського 

голови про внесення змін в міський бюджет м. Дрогобича на 2018 рік». 

СЛУХАЛИ:  Начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

представила проект рішення «Про затвердження розпоряджень міського 

голови про внесення змін в міський бюджет м. Дрогобича на 2018 рік». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

 

Голова комісії                                                                               Р.Курчик 

Секретар комісії                                                                          Т.Городиський 


